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Το μικρό παιδί των παλιών ελληνικών ταινιών, ο 
ηθοποιός Βασίλης Καΐλας, έγινε παππούς
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Το μικρό παιδί των παλιών ελληνικών ταινιών, ο ηθοποιός Βασίλης Καΐλας, έγινε 
παππούς.

Ο ηθοποιός που μοιράζεται συχνά φωτογραφίες στα social media με την οικογένειά 
του, δεν κρύβει πως έχει μεγάλη αδυναμία στην μονάκριβη κόρη του, την 
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Μαριαλένα, η οποία πριν από 9 μήνες απέκτησε το πρώτο της παιδί.

Όπως έχει αποκαλύψει σε παλαιότερες συνεντεύξεις του, μπορεί η 
κινηματογραφική του ζωή να ήταν κατά κανόνα… αξιολύπητη, όμως στην 
προσωπική ζωή του δηλώνει ευτυχής: «Ευτυχώς η ζωή μού τα ’φερε μια χαρά. 
Δόξα τω Θεώ. Έχω μια υπέροχη κόρη και μια υπέροχη γυναίκα, την Άννα. Το 
αστείο είναι ότι πάντα φοβόμουν να φλερτάρω λόγω δημοσιότητας. Πίστευα ότι οι 
γυναίκες δεν γνωρίζουν τον Βασίλη Καΐλα, αλλά τον Βασιλάκη των ταινιών. 
Ευτυχώς, η γυναίκα μου δεν ήξερε τι δουλειά έκανα καθώς δεν έβλεπε ταινίες. 
Όταν το κατάλαβε, ήταν αργά. Την είχε πατήσει».

Η ταινία που ξεχώρισε και τον καθιέρωσε ως παιδί – θαύμα του κινηματογράφου 
ήταν ο «Λουστράκος» με τον Δημήτρη Παπαμιχαήλ, στην οποία είχε 
πρωταγωνιστικό ρόλο. Ο μικρός είχε πάρει τόσο σοβαρά τον ρόλο του ώστε πριν 
ξεκινήσουν τα γυρίσματα, είχε πάρει ένα κασελάκι με βούρτσες και καθάριζε τα 
παπούτσια όλων των συγγενών και γειτόνων του. Ήθελε να μάθει να χειρίζεται τα 
εργαλεία του λούστρου για να φαίνεται πειστικός στην ταινία. Μάλιστα ζήτησε 
συμβουλές και από τους λούστρους που εργάζονταν στο κέντρο της Αθήνας, οι 
οποίοι του έδωσαν πολύτιμα μαθήματα. Η ερμηνεία του συγκίνησε και ενθουσίασε 
το κοινό και ο Καΐλας έγινε «σταρ» σε πολύ μικρή ηλικία.



«Έγινα γνωστός και οι άνθρωποι με αναγνώριζαν. Εγώ δεν ήθελα δημοσιότητα. 
Ήμουν μικρό παιδί. Δεν μπορούσα να διαχειριστώ όλα αυτά που γίνονταν. Ήθελα 
την ησυχία μου. Με έβλεπαν στο δρόμο με τους γονείς μου και έλεγαν “ο 
κακόμοιρος ο Βασίλης”»…



Παράλληλα με τον κινηματογράφο, ο Καΐλας άρχισε να παίζει και στο θέατρο 
δίπλα σε μεγάλα ονόματα του χώρου, όπως ο Δημήτρης Χορν. Το θέατρο 
δυσκόλευε ακόμα περισσότερο τη σχολική του πρόοδο. Μάλιστα οι γονείς του για 
να τον διευκολύνουν, είχαν πάρει ειδική άδεια από το Υπουργείο Παιδείας, ώστε να 
παρακολουθεί μαθήματα στο σχολείο της κάθε περιοχής που πήγαινε για 
γυρίσματα…

Σε παλαιότερη συνέντευξή του, ο Βασίλης Καΐλας είχε δηλώσει πανευτυχής που η 
προσωπική του ζωή ήταν τόσο καλή. ««Ευτυχώς η ζωή μού τα ’φερε μια χαρά. 
Δόξα τω Θεώ. Έχω μια υπέροχη κόρη και μια υπέροχη γυναίκα, την Άννα. Το 
αστείο είναι ότι πάντα φοβόμουν να φλερτάρω λόγω δημοσιότητας. Πίστευα ότι οι 
γυναίκες δεν γνωρίζουν τον Βασίλη Καΐλα, αλλά τον Βασιλάκη των ταινιών. 
Ευτυχώς, η γυναίκα μου δεν ήξερε τι δουλειά έκανα καθώς δεν έβλεπε ταινίες. 
Όταν το κατάλαβε, ήταν αργά. Την είχε πατήσει» είχε δηλώσει.
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